



JANE ARMSTRONG

A trade union leader who understands teamwork in the leadership and solidarity in the ranks.

That's what leadership is all about. And that is what Jane Armstrong of the CAW brings to the Ontario Federation of Labour.

In her more than 15 years in the labour movement and her lifetime commitment to international solidarity, Armstrong has played an activist role on many key issues.

She was a leader in organizing support by Canadian workers in fighting the apartheid regime in South Africa through the SACTU Solidarity Committee. She also represented the CAW on a trade union delegation to Nicaragua in 1988.

She joined the staff of Canadian Airline Employees Association (CALEA) in 1980. As a result of the merger between CALEA and the CAW, she became a national representative of the Canadian Auto Workers union in 1985. She organized the VISA strike and continued to organize in the manufacturing sector in communities throughout Ontario for several years.

Armstrong is currently the Director of Communications at the CAW. Involved in media relations, she also writes and edits an array of internal union communication tools, including the weekly 'Contact'. She is active on women's issues, human rights, and international issues within the labour movement, as well as serving as OFL Vice-President since 1994.

She understands the strength of building links and coalitions with other progressive organizations.

ELECT
JANE ARMSTRONG
OFL Vice-President

**Teamwork in
the Leadership.
Solidarity in the
Ranks.** CAW TCA
CANADA



JANE ARMSTRONG

Un leader syndical qui connaît l'importance du travail d'équipe des dirigeants et de la solidarité dans les rangs

C'est en fait l'essentiel du leadership. Et c'est exactement ce que Jane Armstrong des TCA apporte à la Fédération du travail de l'Ontario.

Faisant partie depuis plus de 15 ans du mouvement syndical, son engagement envers la solidarité internationale constituant l'oeuvre de sa vie, Mme Armstrong milite activement en faveur de nombreuses questions clés.

Elle a été parmi les chefs de file qui ont organisé, par le biais du Comité de solidarité du SACTU, les campagnes d'appui des travailleurs canadiens visant à combattre le régime d'apartheid en Afrique du Sud. Elle a également représenté les TCA dans le cadre d'une délégation syndicale au Nicaragua en 1988.

En 1980, elle a joint les rangs des représentants de l'Association canadienne des employés du transport aérien (ACETA). En 1985, suite à la fusion de l'ACETA et des TCA, elle est devenue représentante nationale du syndicat des Travailleurs canadiens de l'automobile. Elle a organisé la grève de VISA et, pendant de nombreuses années, a poursuivi la syndicalisation du secteur manufacturier dans diverses localités de l'Ontario.

Jane Armstrong est présentement directrice des Communications chez les TCA. Assurant les relations avec les médias, elle s'occupe de la publication de toute une panoplie d'outils syndicaux internes de communication, notamment le 'Contact', publié chaque semaine. Elle milite syndicalement en faveur des femmes, des droits de la personne et des affaires internationales, en plus d'occuper le poste de vice-présidente de la FTO depuis 1994.

Mme Armstrong connaît la force qui découle de la création de liens et de l'établissement de coalitions avec d'autres organisations progressistes.

ÉLISEZ
JANE ARMSTRONG
à la vice-présidence de la FTO

Le travail d'équipe
des dirigeants.
La solidarité dans les
rangs. 